	ουσιαστικό
	ρήμα
	επίθετο

	ποιος;
	τι κάνει;
	πώς είναι;
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	είναι
	ευγενικός

	  [image: image2.jpg]


  
	είναι
	κόκκινη
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	είναι
	στρογγυλό
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	........................ σκύλος

........................βουνό

........................ταχυδρόμος

........................κοπέλα

........................σπίτι

.........................καταιγίδα

........................χειμώνας

.......................κήπος


	......................... διατροφή

.........................Ελλάδα

.........................εφημερίδα

.........................ζωγραφιές

.........................μαθήτρια

.........................αγελάδα

.........................λύση

.........................δικαστής
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· Υπογράμμισε στις παρακάτω προτάσεις τους επιθετικούς 
      προσδιορισμούς. 

· Ο πρωινός ήλιος τους ζέστανε με τις ακτίνες του.

· Η κυρία μας έχει μακριά μαλλιά.

· Μαγείρεψα μια εκπληκτική μακαρονάδα.

· Το Σάββατο θα με επισκεφτεί η παιδική μου φίλη.

· Οι μαγικές ιστορίες του με γοητεύουν.

· Η μεσογειακή διατροφή είναι πλούσια σε θρεπτικές ουσίες.

· Το πολυτιμότερο αγαθό για τον άνθρωπο είναι η υγεία.




Επίθετα είναι οι λέξεις που φανερώνουν τι λογής είναι (ποια ποιότητα ή ιδιότητα) έχει το ουσιαστικό


      π.χ.  Η γαλανή θάλασσα. {Η λέξη γαλανή


     φανερώνει μια ιδιότητα του ουσιαστικού 


     θάλασσα}


      Ο ξύλινος χάρακας. { Η λέξη ξύλινος


     φανερώνει μια ποιότητα του ουσιαστικού 


     χάρακας}














Τα επίθετα: 


πηγαίνουν πάντα μαζί με ένα ουσιαστικό


     π.χ. ο ευγενικός γιατρός


            η κόκκινη φούστα


έχουν το ίδιο γένος (αρσενικό, θηλυκό, ουδέτερο) με το ουσιαστικό


     π.χ. ο γιατρός, ο ευγενικός 


            η φούστα, η κόκκινη


συμφωνούν με το ουσιαστικό που προσδιορίζουν ως προς τον αριθμό (ενικός, πληθυντικός) και την πτώση (ονομαστική, γενική, δοτική, αιτιατική, κλητική)


     π.χ. ο γιατρός, ο ευγενικός


       οι φούστες, οι κόκκινες


κλίνονται όπως και τα ουσιαστικά


     π.χ. ο γιατρός, ο ευγενικός


       του γιατρού, του ευγενικού











Βάζω ένα ταιριαστό επίθετο με το άρθρο μπροστά από τις φράσεις








Επιθετικός προσδιορισμός είναι το επίθετο που προσδιορίζει ένα ουσιαστικό και του δίνει μία μόνιμη ιδιότητα.


          π.χ. μεγάλος κήπος


                  καλός μαθητής 


Ο επιθετικός προσδιορισμός είναι στο ίδιο γένος, πτώση και αριθμό με το ουσιαστικό που προσδιορίζει


     π.χ. ψηλά δέντρα 


             χιονισμένο βουνό








